
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 16 november 2023  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer M.J.H. Jongeneel en de heer G.A.D. Stierman (fractie: 
Slydregt.NU) 
 
 
Onderwerp: Nieuwe plannen Watertorenterrein 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 

1. Heeft het College kennis genomen van het nieuwsbericht ‘Bewoners Rivierdijk 
voelen zich overvallen door nieuwe plannen Watertorenterrein’ op Sliedrecht 24? 

2. Weet het College meer over de claim dat Aa planadvies haar plannen al in 2022 
gepresenteerd heeft?  

3. Wie zijn volgens het College alle belanghebbenden rondom het project van het 
Watertorenterrein? 

4. Heeft de gemeente gecommuniceerd met de belanghebbenden rondom het 
project van het Watertorenterrein?  

5. Hoe wil het College de omwonenden en andere Sliedrechters laten participeren 
bij het project van het Watertorenterrein? 

6. Begrijpt het College dat de heer Kees van Wijk zich “overvallen” voelde naar 
aanleiding van het nieuws over het project van het Watertorenterrein? 

7. Hoe kijkt het College terug op het participatieproces rondom dit project? 
8. Hoe denkt de gemeente per 1 januari, na intreding van de omgevingswet, het 

participatieproces rondom dit project te vervolgen?  
 
Toelichting: De vragen worden gesteld naar aanleiding van het nieuwsbericht op 
Sliedrecht24.  
 
Link nieuwsbericht: Bewoners Rivierdijk voelen zich overvallen door nieuwe plannen 
Watertorenterrein - Sliedrecht24  
 
Slydregt.NU is erg teleurgesteld om het zoveelste nieuwsbericht over slechte 
communicatie of participatie van de gemeente Sliedrecht te ontvangen. Slydregt.NU vindt 
het opmerkelijk dat het College zegt al in de geest van de participatie in de zin van de 
Omgevingswet te werken, omdat dit soort voorvallen zich veel te vaak voordoen. Onze 
fractie vindt het de hoogste tijd om de communicatie en de participatie van de gemeente 
Sliedrecht te verbeteren! 
 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
M.J.H. Jongeneel 
G.A.D. Stierman 
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